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Stavtrup d. 10.09-2019 

 
Referat fra det konstituerende møde i 
Dagtilbudsbestyrelsen. 
Tirsdag d. 10. september 2019 Kl. 19.00 – 21.00 

Sted: Børnehøjen, Højvangsvej 1.a. 

 

Tilstede: 

Krista, Sisse, Jens Peter, Mette, Amalie, Marie, Anne, Malene, Helle, Vinni og 

Annamarie 

Afbud: Line 

 

1. Præsentation af bestyrelsens medlemmer 

Bestyrelsen består af følgende medlemmer: 
 

Krista fra Kælkebakken 
Sisse fra Klokkeskoven 
Jens Peter fra Snurretoppen 

Amalie fra Søskrænten 
Marie fra Dagplejen 

Mia fra Børnehøjen (Det var Anne suppleant der deltog i mødet) 
Malene fra Vestermarken 
Mette fra Paletten 

Personale rep. er. 
Helle fra Kælkebakken 

Vinni fra Snurretoppen og dagplejen 
Line fra Vestermarken  
Annamarie Dagtilbudsleder 
 

 

2. Orientering om bestyrelsens arbejde 

Annamarie orienterede om bestyrelsens opgave og muligheder. Pjecen ’Om at 
være i dagtilbudsbestyrelser’ blev udleveret. 

Bestyrelsen kan tale om alt der vedrører dagtilbuddet og bestyrelsen sætter 
principper op som dagtilbuddet skal arbejde efter. 

 

3. Vedtagelse af forretningsorden (vedlagt udkast, som bilag) 
Forretningsordenen blev vedtaget med nogle få ændringer. Fx skal dagsordenen ud 

3 uger før et møde, så forældrerådene kan orientere sig og få punkterne på 
dagsordenen inden mødet. Dagsordenen skal være beskrivende, så det giver 
forældrerådene mulighed for at drøfte punkterne inden bestyrelsesmødet. 
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     Beslutninger /konklusioner skal tydeligt fremgå af referatet. 

 

4. Valg af formand 
Sisse fra Klokkeskoven blev valgt. 

 
5. Valg af næstformand 

     Amalie fra Søskrænten blev valgt. 

 
6. Nedsættelse af udvalg 

Der bliver annonceret efter forældre der vil være en del af økonomiudvalget. 
Økonomiudvalget blev desværre ikke etableret sidste år, men nu er der nye 

kræfter der gerne vil give det en ny chance. 
Der bliver annonceret efter forældre der gerne vil deltage i udvalget. Alle forældre 
har mulighed for at være en del af udvalget. 

Annamarie laver opslag.  

 
6. Hvem skriver referat (en fast referent, eller om opgaven går på skift 

mellem medlemmerne) 
Referent rollen går på skift. Den der er vært, i det hus vi afholder 
bestyrelsesmødet, er værten referent. 

Næste møde er i Kælkebakken og Krista er referent. 

 
7. Kommende ordinære møder – Hvilke temaer skal vi omkring 

Det er vedtaget at vi fortsætter med at holde forældrerådsmøder og 
bestyrelsesmøder på den samme aften. Forældrerådsmøderne starter kl. 17 og 
slutter kl. 18.45. Så har bestyrelsesmedlemmerne 15 minutter til at transportere 

sig til bestyrelsesmødet som starter kl. 19.00 og slutter kl.20.45. Der vil være et 
let måltid til bestyrelsesmødet. Datoerne er vedhæftet som bilag. 

Det blev også besluttet at vi fastholder mødet for forældrerådene – det er vigtigt 
at forældrerådene bakker op og deltager, det har vi som bestyrelse en opgave i at 

motiver til😊 

 

Temaer til kommende møder: 
• Der var en energifyldt debat og mange ønsker om temaer der skal debatteres i 

bestyrelsen. 
• Tidlig børnehave start 
• Sprogvurderingen – hvordan bliver de introduceret og hvad skal de bruges til 

• Eftermiddagsordningen, hvordan får vi det bredt ud til alle afdelinger og 
hvordan fungere det. 

• Forståelsen af den pædagogiske hverdag. Hvorfor gør pædagogerne som de 
gør? 

• Dagplejen, vi har et rekrutteringsproblem – hvad kan vi gøre?  

 

• Den styrkede pædagogiske læreplan 
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     Det blev besluttet at eftermiddagskosten skal på det først kommende møde. Der 

skal være oplysning om hvordan det fungere, inspirerer hinanden og hvad processen 

er. 

 

 
8. Evt. 

Der var ikke noget til eventuel. 
 

 
 

 

 

 

 

 


